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jednání se účastnili: Eva Bartuňková, Leoš Siegel, Radek Felcman, Luboš Novotný 

omluven: Jaroslav Langmaier 

 

Body jednání: 

1) hlasování PR o výjimkách Skalský - Burešová, Polomík - Ichnovská – udržení třídy A jen těsně 

neprošlo – návaznost na další kroky pro VR 

Úkol: zobrazování počtu bodů celkem/aktuálně k přiznání třídy – zajistí LS s webmasterem; 

zápis, info o hlasování + komunikaci s páry ev. trenéry zajistí  EB 
 

2) mimořádné hlasování prezidia: postupové soutěže v termínech WDSF v ČR povoleny;  

návaznost na další kroky 

- znovuzařazení soutěže v Jičíně do kalendáře soutěží (soutěž byla včas zadána), Tábor? 

- paralelní soutěž Brno Open (diskutované zpoždění zobrazení soutěže 22.1. - v kalendáři v 

naplánovaných akcích 16.1., převod licence na účet proběhl 21.1.2015) 
Proběhly 2 platby z DSP Kometa dle výpisu z banky pod ss 2015694011 (schválení propozic):   

21.01.2015   774325001/5500 vs 111504 Došlá platba 8 800,00 CZK DSP Kometa Brno  308  ss 2015694011 

21.01.2015   774325001/5500 vs 111503 Došlá platba 8 800,00 CZK DSP Kometa Brno   308  ss 2015694011 

- systémový postup: VSO zveřejní WDSF soutěže vždy hned po jejich zadání do kalendáře 

WDSF; ve zprávách zveřejnit vždy i VŘ soutěží WDSF – zajistí VSO 

- pokud je třeba zasáhnout do soutěží v kalendáři ČSTS, musí být informován organizátor 

soutěže – zajiští VSO 

3) oblečení – pravidla WDSF/ČSTS přliš přísně aplikována některými vedoucími soutěžní na 

soutěžích ČSTS -  konzultace u M.Eicherta a M.Sietase -  konkrétně průhledné sukně a sukně – 

volný bok stehen (musí být zakryta půlka předního stehna)  – VSO (ve spolupráci s LS) zajistí 

informaci na web ČSTS:  na základě diskusí se sportovním ředitelem poskytuji tento výklad 

k pravidlům oblečení…  
 

4) TL Kladno 7.2.2015  organizátor Zdeněk Chmelík -  syn Lukáš Chmelík tančí  - potenciální střet 

zájmů - vybírá si porotu, lidi na to poukazují… Na druhou stranu je Kladno hezká a velmi 

kvalitně vedená soutěž, jen dát mantinely. Úkoly:  upozornit vedení, nesmí se objevovat 

slovní promo páru, zajistit, aby se v rámci organizačního týmu pár nepohyboval v prostorách 

poroty - VSO promluví s P.Kojetínem (vedoucím soutěže) a organizátorem 
 

5) SCM – budeme zvát trenéry mimo systém WDSF? Někteří významní trenéři trénují v obou 

systémech, např. Luca Baricchi nebo experti z jiných oborů rovněž nejsou WDSF (pohybovka 

apod). Zatím neomezující názor na toto téma.  
 

6) Ondřej Manďák – nemá podepsanou a doúčtovánu smlouvu za služby – video záznamy z 

akce  ČSTS – realizaci zajistí LS 
 

7) vyúčtování klubům za členy do 18-ti let 

podklady pošle L.Dejdar, připíše se na klubové pokladny, dokument na web – zajistí LS 
 

8) Petr Odstrčil – rezignace na funkci generálního sekretáře EDSU – informace 
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9) žádosti o záštitu ČOV – MČR LAT, ME PD LAT Olomouc – zajišťuje EB – v procesu 
 

10) MŠMT/ČOV: informace o Programech I, II, V, VI; jednání o spojení svazů tanečního sportu 
 

11) TV – smlouva na 2015 – zajišťuje EB 
 

12) Vyhlašování ligy – chceme koncem roku? kde? VŘ? TV? – otevřené téma, diskuse: Zlínská 

divize projevila zájem o pořadatelství, vypsat výběrové řízení nebo schválit pořadatele na 

prezidiu, potencionálně se nabízí zrealizovat akci s Rock’n’rollem 
 

13) Divize HK – předseda Josef Koubek – stížnosti, námitky, některé hraničí s poškozováním 

dobrého jména ČSTS a členů vedení 

- odvolání DR proti průběhu PR 17.11.2014 – DR žádá vysvětlení k bodům odvolání – zajistí 

EB ve spolupráci s LS 

- odvolání proti mimořádnému koresp. hlasování – EB zajistí právní poradu 

- reakce na fb – EB zajistí právní poradu 

Josef Koubek Se podívejte, kolik má plzeňská divize členů. Mládež 7 Dospělí 32. Divize okolní jsou na 

tom podobně. Toto považuji za výsledek všech zákazů, příkazů a omezování v ČSTS. Se pak nemůžete 

divit, že na soutěž nikdo nepřijede. Připočtěte další možné vlivy a dostanete výsledek. Pokud nedojde 

k zásadní reformě v ČSTS, pak můžu jen konstatovat… připravte se, bude hůř. 

nebo… K tomu jen dodávám, že členská základna zveřejněná na stránkách ČSTS divize 

královéhradecké je s největší pravděpodobností zfalšovaná… 

atd atd. 

- dopis prezidentce – invektivy 

… Vůbec nechápu celou tu "šaškárnu" s hlasováním a kroky, které podnikáte spolu s VR. 

… Přestože Vás mám, paní presidentko, nefalšovaně lidsky rád, musím konstatovat, že mám vážné 

pochybnosti o Vaší znalosti legislativy ČSTS a o Vaší schopnosti dostát povinnostem, které je dle 

legislativy ČSTS osoba řídící orgán prezidia povinna dodržovat. Ruku na srdce, paní prezidentko, není 

legislativa ČSTS tak složitá, že se v ní ani sama nevyznáte?... 

… Je ČSTS přínosem za to, když uspořádá dle mého názoru naprosto "zrůdný" kongres, kde jsou 

přednášeny za honorář informace (snad nemusím dodávat, že nemám na mysli přednášku PhDr. 

Mariana Jelínka), které by v akademickém prostředí nikdo nemohl vyslovit? Kdyby je vyslovil, byl by na 

akademické půdě navěky znemožněn. Proč se kvalita kongresu a důsledky z něj plynoucí přecházejí 

mlčením? Nařizuje nám snad WDSF trpět blbosti analogicky jako Evropská unie nařizuje křivost 

banánů? Pojďme společně změnit běh věcí. …. 

- zobrazování informací na webu divize, které nezveřejňujeme (finanční plan) – zajistí LS 

 

14) Různé: 

Při zadávání členských příspěvků členů prostřednictvím klubu přes web: info – příspěvky 

nemohou být zaplaceny bez souhlasu člena klubu, možnost otázky: Opravdu jste zadali platby 

členských příspěvků s vědomím a souhlasem těchto členů? – zajistí LS 

 

Zapsala: Eva Bartuňková 


